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Diagnoza dzielnicy 
Dzielnica Kasprzak 



1. Informacje wstępne 

2. Diagnoza dzielnicy 

3. Działania inwestycyjne 

4. Pomysły zebrane w poprzedniej edycji 

5. Wyniki mapowania 

 

Plan spotkania 



Przeprowadzenie diagnozy dzielnicy. 

Cel spotkania 



Dzielnica Kasprzak 

liczba mieszkańców 8 174 

kwota przeznaczona  na dzielnicę 

w ramach DBP 2.0 w roku 2018  
519 295,64 zł zł 



Budżet Partycypacyjny to forma konsultacji społecznych w 

sprawie przeznaczenia części pieniędzy z budżetu miasta 

na pomysły zgłaszane przez mieszkańców.  

Czym jest DBP? 



Czym jest DBP? 

schemat DBP 

(w trakcie opracowania) 



Czym jest DBP? 

schemat DBP 

(w trakcie opracowania) 



Granica dzielnicy 



V edycja DBP: 

● 39 zebranych pomysłów (najwięcej w Dąbrowie 

Górniczej) 

● 7 wybranych do realizacji 

● Dzięki wytężonej pracy mieszkańców udało się 

wypracować kompromis i uniknąć głosowani 

 

Zebrane pomysły 



 

 

I i II edycja DBP 



 

 

III edycja DBP 



 

 

IV edycja DBP 



 

 

V edycja DBP 



 

 

Inwestycje miejskie  



Zgłoś się do swojego 

animatora dzielnicowego! 

 
mariusz.stefaniak@naprawsobiemiasto.eu  

Dziękuję za uwagę 
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Dzielnica Kasprzak 

Miejsce: Szkoła Podstawowa nr 12  

Data: 11.04.2018 r. 

Godzina: 17:00  

Prowadzący: Mariusz Stefaniak  

Liczba uczestników: 16 

Opiekun: Anna Karłowska 

 

 

Podsumowanie spotkania 



 

 

Mieszkańcy zwrócili szczególną uwagę na: 

● Wolne, niezagospodarowane przestrzenie nadające się do różnego rodzaju inwestycji (na mapie 

Podsumowanie Spotkania Otwierającego: 

https://drive.google.com/a/naprawsobiemiasto.eu/open?id=18-9OEk38UptlMJPn05uPBlmjXq-

4gqab&usp=sharing -  warstwa Obszary do zagospodarowania) 

● Zwrócono uwagę na problem z chodnikami na ulicy Młodych oraz brakiem miejsc parkingowych dla 

okolicznych mieszkańców w związku z powstaniem zmodernizowanego placu zabaw przy ulicy 

Tysiąclecia 

Pojawiła się koncepcja budowy przez mieszkańców strategii wykorzystania określonych obszarów 

dzielnicy tak, aby istniał dokument gwarantujący realizację  założonych wcześniej a nie przypadkowych 

inwestycji. Propozycja ta spotkała się z reakcją, że istnienie takiego dokumentu mogłoby uniemożliwić 

elastyczne reagowanie na zmieniające się potrzeby dzielnicy. Do dyskusji zdecydowano się powrócić w 

maju po weryfikacji wstępnej zgłoszonych pomysłów. 

 

 

 

Podsumowanie spotkania 


